
Van: CN=Shirley Wolkorte-Flijders/O=Heerhugowaard 
Aan: CN=Shirley Wolkorte-Flijders/O=Heerhugowaard@Heerhugowaard 
CC:  
Verzonden: 03/12/2012 13:22 
Onderwerp: vragen HOP mbt transitie Ontwikkelingsbedrijf NHN 
Bijlage(n): 
Bericht: 
Geachte raads- en commissieleden, 
 
In de afgelopen raadsvergadering is door fractie H.O.P.  voorgesteld om 
de  
brief uit Rubriek D van de raadsagenda van 27 november jl. (brief inzake 
stand  
van zaken Ontwikkelingsbedrijf Noord_Holland Noord) te bespreken in de  
commissie Middelen van 3 december as. Met instemming van de voorzitter 
van de  
cie. MI is deze brief als agendapunt aan de agenda toegevoegd.  
De H.O.P. geeft via het onderstaande mailbericht aan welke punten zij met 
de  
commissie wil bespreken. 
 
 
Van: "Carola P.M. van 't Schip"  
Datum: 28 november 2012 14:48:45 CET 
Aan: Liesbeth Schreiner  
Onderwerp: Ontwikkelingsbedrijf Noord Holland Noord, 
 
Beste Liesbeth, 
 
 
Het volgende wil ik namens de HOP inbrengen aangaande het 
Ontwikkelingsbedrijf  
Noord Holland Noord: 
 
Constaterende dat het contract dat wij hebben als gemeente Heerhugowaard 
met  
het Ontwikkelingsbedrijf Noord Holland Noord (ONHN) per 1 januari 2014 
afloopt  
lijkt het ons handig om als raad te bepalen: Hoe verder met het ONHN.  En 
wel  
om de volgende redenen: 
 
Tot heden is onze bijdrage jaarlijk  100.000,00 per jaar- Tot heden zijn  
concreet behaalde doelen onduidelijk. Doordat het ONHN zich op zo veel  
verschillende onderwerpen inzet, is het in ieder geval niet duidelijk 
welke  
resultaten  bereikt worden door het ONHN. Dit vinden wij zorgelijk en 
geeft  
geen vertrouwen voor de  
toekomst.                                                                        
                                                                                 
                                                                                 
                                          
 



Onze vragen voor de commissie MI zij dan ook: 
 
1. Wat gaat het ONHN veranderen om  de situatie van nu, waarin wij als 
gemeente  
weinig positieve effecten zien als het gaat om hun inzet.    2. Wat is 
hun plan  
voor de toekomst om tot meer  zichtbare resultaten te behalen welke 
positief  
zijn voor de regio en waarin het belang van    HHW tevens tot uiting 
komt?  Dit  
willen wij uiterlijk mei 2013 weten vanwege de afloop van het contact per 
1  
januari 2014. 
3. Wat verwachten wij als raad van HHW van het ONHN? 
 
4. Wij zouden graag zien dat er door het ONHN ingezet wordt op een 
beperkt  
aantal onderwerpen  zodat we de effecten zichtbaar worden. Daarbij vinden 
we  
het van belang dat een onderwerp afgerond wordt, voordat er op het 
volgende  
onderwerp ingezet wordt.  Daarvoor zullen de gemeentes samen een lijst 
moeten  
maken met prioritering. Wat is de mening van de andere fracties en 
wethouder  
Stam ten aanzien van dit idee? 
 
5. Wat gebeurd er op dit moment met gelden die niet worden ingezet door 
het  
ONHN?  
 
 
 
 
 
Met hartelijke groet, 
 
Carola P.M. van 't Schip 
Fractievoorzitter H.O.P. 
 
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Shirley Wolkorte | griffie medewerker |   Gemeente Heerhugowaard | 
Locatie Gemeentehuis  | Parelhof 1, 1703 EZ  Heerhugowaard  | met auto: 
Ingang   
Stadspleingarage | 
Postbus 390, 1700 AJ  Heerhugowaard  | www.heerhugowaard.nl  | 
Tel. 14072 (intern tst 636) | Fax. 072 - 57 55 571 | e-mail: 
s.wolkorte-flijders@heerhugowaard.nl |  



Doorgaans aanwezig  op maandag, dinsdag, woensdag en donderdag  | 
 
 


